
Prometne konice
Prometne konlce ne presegajo več poprečnih umlh

obremenltev, ker Je zgostltev prometa praktlčno
preko celega dneva postala enaka in dosega mak-
slmalne obremenitve.

Izvršni svet naše občinske
skupščine je obravnaval do-
pis, ki ga je pripravila Uprava
javne varnosti o problematiki
prometa v Ljubljani. Pri ureja-
nju in nadzoru prometa v na-
šem glavnem mestu U JV ugo-
tavlja, da dosega promet na
Ijubljanskih ulicah, posebno
pa na vpadnicah, maksimalne
obremenitve. Nedvomno je
lahko tudi vsak naš občan že
sam opazil, da so se časovne
prometne konice, t. j . jutranje
ter opoldanske, praktično raz-
tegnile preko celega dneva. To
pomeni, da je gostota prometa
taka, da ceste zaradi dosežene
kapacitete niso sposobne pre-
puščati prometnih tokov in se
pojavljajo zastoji. Položaj še
zaostruje veliko število tovor-
njakov (tudi do 40%), ki zav-
zemajo več prostora in hkrati
izredno upočasnjujejo pro-
metne tokove.

Milica se srečuje s promet-
nimi problemi, ki pa jih ne
more reševati z usmerjanjem,
zaradi pomankanja obvoznih
cest. Vendar je sistematsko
usmerjanje prometa nujno, saj
se je že začelagradnjainrekon-
strukcija mestnih vpadnic, kar
bo še povečalo obremenjenost
že preobremenjenih cest. Ob
tem pa se za v bodoče pojavlja
še vprašanje, kam sploh preu-
smerjati promet ob rekon-
strukciji cest in ulic, ko vemo,
da je veliko takih, ki nisopove-
zane z mestnimi vpadnicami
oz. nimajo izvozov. Na podlagi

navedenih ugotovitev UJV
predlaga naslednje nove pro-
metne režimske in prometno
administrativne ukrepe, kinaj
bi že v letošnjem letu vsaj delo-
ma omejili prometno pro-
blematiko:

- na območju mesta Ljub-
ljane se v prometnih konicah
omeji izvozni tovorni promet,

- v prometnih konicah se
prepove vožnja kandidatov za
voznike avto-šol

- ureditev parkirnih pro-
storov na vzporednicah in
izbolj šati usluge mestnega jav-
nega prometa,

- uskladiti razne zapore
cest, zaradi katerih bi se pro-
metne razmere poslabšale, .

- obnoviti kažipotno sig-
nalizacijo ter talno signaliza-
cijo.

Uprava javne varnosti je
mnenja, da bi realizacija danih
predlogov pripomogla k
izboljšanju prometnih razmer
v tej fazi izgradnje cestnega
sistema v Ljubljani.

Izvršni svet naše občinske
skupščine je sprejel, ob obrav-
navi problematike prometa v
Ljubljani, sklep, da podpira
prizadevanja Uprave javne
varnosti za reševanje pro-
blematike prometa, obenem
pa opozarja in vztraja, da je
potrebno najprej realizirati
družbeni dogovor o uporabi
sredstev viška posoj ila in do se-
daj sprejete sklepe v zvezi s
tem.,
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